
 

 

Protokół Nr XXIV/2016 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 27 października 2016r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
07

 

Zamknięcie obrad – godz. 12
20 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XXIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecny – radny Maciej Słomka. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz 14 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
07

 otworzył XXIV Sesję 

Rady Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 23 i 24 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i 

gości zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §24 pkt 4 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Ocena stanu realizacji budżetu Gminy Wierzchowo za I półrocze 2016 roku. 



9. Ocena zaawansowania realizacji inwestycji i remontów zaplanowanych do wykonania 

w 2016 roku. 

10. Informacja z wykorzystania środków na zadania realizowane w ramach funduszu 

sołeckiego w 2016 roku. 

11. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2016 rok – druk nr 132; 

b. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej 

i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Wierzchowo – druk nr 133; 

c. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok 

– druk nr 134; 

d. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na 2017 rok – druk nr 135; 

e. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Wierzchowo w działaniach 

ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych – druk nr 136; 

f. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia i przyjęcia do realizacji 

Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wierzchowo na lata 2015 - 2020 

– druk nr 137; 

g. w sprawie ustalenia zasad wypłacania radnym i sołtysom diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych – druk nr 138. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Komunikaty i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt chciałby 

uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady 

lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby 

zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że zaproponowany porządek obrad sesji został przez Radę 

zaakceptowany. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XXIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 29 września 2016 roku 

został wyłożony do wglądu w biurze Rady i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna 

uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do 

protokołu uregulowana została w §43 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie 

wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał 

przygotowany protokół za sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXIII sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XXIII 

sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 



 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, którą radni otrzymali w 

terminie wcześniejszym stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

Radny Józef Wódz poprosił Wójta o przybliżenie tematu, dotyczącego określenia stawek 

opłat za odpady, informując, że temat ten omawiany był na sesji Celowego Związku Gmin R-

XXI w Słajsinie w dniu 17 października 2016 roku, w której uczestniczył Wójt wraz z 

Przewodniczącym Rady Gminy Andrzejem Kaczorkiewiczem. 

Wójt poinformował, że w dniach 6 i 17 października odbyła się Sesja Zgromadzenia 

Celowego Związku Gmin R XXI w Słajsinie. Jednym z zasadniczych tematów, oprócz 

przyjęcia przez Zgromadzenie sprawozdania Zarządu Związku z wykonania budżetu Związku 

za I półrocze 2016 roku, było uchwalenie taryfy stawek opłat za przyjęcie odpadów w 

Regionalnym Zakładzie Gospodarki Odpadami w Słajsinie oraz na stacjach przeładunkowych 

w Mielenku Drawskim, Mokrawicy i Świnoujściu. 

 Zgodnie z obowiązującymi obecnie przepisami, od 2016 roku obowiązuje zakaz 

gromadzenia i składowania odpadów o kodzie 19 12 12 i kaloryczności powyżej 6 GJ/t. W 

skali całego Związku w ciągu roku wytwarzanych jest około 30 tys. ton tego odpadu. Aby 

zapewnić możliwość wywiezienia go i utylizacji, Związek potrzebuje na ten cel, w skali roku, 

około 5 mln złotych. Mając na względzie konieczność zagospodarowania odpadów o kodzie 

19 12 12, których kaloryczność wynosi powyżej 6 GJ/t, Zarząd Związku zaproponował 

podwyższenie opłat w poszczególnych grupach odbieranych nieczystości. Środki finansowe 

pozyskane z proponowanej podwyżki opłat pozwoliłyby Zarządowi na zagospodarowanie 

tego odpadu i wywiezienie poza Związek. W przypadku nie podjęcia jakichkolwiek działań w 

tym zakresie, na Związek nałożone mogą zostać znaczne kary finansowe za składowanie tego 

odpadu. Wysokość tych opłat, w chwili obecnej, jest trudna do oszacowania. W przypadku 

obciążenia tymi karami, zgodnie ze Statutem Związku, konsekwencje finansowe będą 

musiały być poniesione przez poszczególne gminy. 

 Delegaci uczestniczący w Sesji Zgromadzenia krytycznie ustosunkowali się do 

wniosku Zarządu. Po długiej dyskusji ustalono, iż podwyżka dotyczyć będzie jedynie 

zmieszanych odpadów komunalnych i wyniesie 3% w stosunku do obecnie obowiązującej 

stawki (247,20 zł/t). Pozostałe środki konieczne do zbilansowania wydatków na 

zagospodarowanie odpadu 19 12 12, Zarząd ma wygospodarować poprzez wprowadzenie 

programu oszczędnościowego i zracjonalizowaniu wydatków. 

 

Na zapytanie radnego Józefa Wodza, czy wzrośnie opłata za gospodarowanie odpadami 

komunalnym w Gminie Wierzchowo, Wójt odpowiedział, że jeszcze nie wiadomo, będziemy 

analizować, czy wprowadzona z dniem 1 stycznia 2017 roku podwyżka za odbiór odpadów 

komunalnych zmieszanych, spowoduje konieczność zmiany ceny za odpady dla naszych 

mieszkańców. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

 



Ad. 5 

Przewodniczący obrad poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 10/2016 stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 9/2016 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 9/2016 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 9/2016 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie międzysesyjnym, 

radny Maciej Słomka złożył interpelację o następującej treści: 

 

W miejscowości Świerczyna, w okolicy przystanku PKS i sklepu Państwa Prętkich zatoczki 

dla autobusów są w katastrofalnym stanie (wiele zagłębień, naruszone chodniki, pęknięte 

płytki). Taki stan w/w zatoczek w znacznym stopniu utrudnia poruszanie się po tym terenie 

zarówno mieszkańców jak i taboru PKS. Proszę Pana Wójta o interwencję w tej sprawie w 

Zarządzie Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim. 

 

Radny Józef Janicki poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi Starosty Drawskiego na 

interpelację z dnia 21 września 2016r. 

 

Radny Bogusław Pawłowicz poinformował, że nie zostały wykonane prace, polegające na 

uzupełnieniu krawężników na wjeździe do posesji nr 2 na ulicy Wojska Polskiego w 

Wierzchowie, pomimo zapewnień Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim z dnia 

9 czerwca 2016r., że zostaną one wykonane w jak najszybszym możliwym terminie. 

Interpelacja w powyższej sprawie, została przez radnego Bogusława Pawłowicza ponowiona 

w dniu 10 sierpnia 2016 roku. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dyskusji zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

Ad. 7 

 

W punkcie porządku obrad „Trybuna obywatelska” brak dyskusji. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: godz. 10
45

 – 11
00

. 



Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8. 

Ad. 8 

 

Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wierzchowo, informację o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury, 

uwzględniającą stan należności i zobowiązań radni otrzymali w ustawowym terminie. 

Informacja pisemna o przebiegu wykonania budżetu sanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Na sesji Wójt Gminy Jan Szewczyk odniósł się do zakresu rzeczowego inwestycji 

realizowanych w pierwszym półroczu 2016r. Trwa budowa sieci kanalizacji  sanitarnej 

tłocznej na odcinku Będlino - Otrzep, zadanie to wykonuje Gminny Zakład Gospodarki 

Komunalnej w Wierzchowie. Opracowano dokumentację na realizację inwestycji związaną z 

budową przedszkola w Wierzchowie. Trwa rozliczanie zadania z Narodowym Funduszem 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, w związku z  zakończoną zgodnie 

z umowami termomodernizacją budynków użyteczności publicznej, realizowana w ramach 

projektu pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków Urzędu Gminy, Szkoły 

Podstawowej i Gimnazjum w Wierzchowie oraz Zespołu Szkół w Świerczynie.” 

W chwili obecnej wykonywana jest dokumentacja na termomodernizację budynków 

użyteczności publicznej tj. budynek Gminnego zakładu Gospodarki Komunalnej, Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, Ośrodka Zdrowia w Wierzchowie oraz sali wiejskiej i Strażnicy 

OSP w Świerczynie. 

W marcu br. podpisano aneks do umowy dotyczącej świadczenia kompleksowej usługi 

oświetlenia na terenie Gminy Wierzchowo przez Energa Oświetlenie Sp. z o.o. 

uwzględniający koszty dobudowy 4 punktów świetlnych na drodze gminnej w miejscowości 

Wierzchowo przy dawnym dworcu PKP. 

Trwa realizacja zadań w ramach Funduszu Sołeckiego na 2016 rok. 

Wójt dodał, że nie ma zagrożeń realizacji zadań ujętych w budżecie Gminy na ten rok. 

Komisje Rady Gminy: 

1) Komisja Rewizyjna, 

2) Komisja Kultury, 

3) Komisja Rolnictwa, 

4) Komisja Budżetu i Finansów 

oceniły pozytywnie realizację budżetu Gminy Wierzchowo w pierwszym półroczu 2016 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że opinia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 20 września 2016 roku jest pozytywna z pewnymi 

zastrzeżeniami. Uchwała C.372.Z.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 20 września 2016r. w sprawie wydania opinii o 

przedłożonej przez Wójta Gminy Wierzchowo informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy za I półrocze 2016r. oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

Radna Krystyna Rybczyńska-Mróz poprosiła Wójta o udzielenie informacji na temat 

kompleksowego programu rozwoju edukacji przedszkolnej i programu rozwoju edukacji w 

szkołach podstawowych i gimnazjalnych na obszarze powiatu drawskiego w ramach 

Kontraktu Samorządowego w Powiecie Drawskim. 

 



Wójt poinformował, że na dzień dzisiejszy wystąpiliśmy z wnioskiem o wycofanie się z 

projektu, ale odmówiono, ponieważ groziłoby to rozwiązaniem Kontraktu Samorządowego, 

do którego przystąpiły wszystkie Gminy Powiatu Drawskiego. Na ten czas nie ma żadnych 

szczegółowych informacji, właśnie w dniu 27 .10.2016r. odbywa się spotkanie w Starostwie 

w sprawie Kontraktu, na którym obecne są pracownice Urzędu Gminy Wierzchowo, które 

będą w posiadaniu bardziej dokładnych informacji. 

 

(Kontrakt Samorządowy Strefa Centralna jest porozumieniem jednostek samorządu 

terytorialnego w zakresie realizacji wzajemnie ze sobą powiązanych przedsięwzięć, tzw. 

Projektów priorytetowych, które będą realizowane w celu wzmocnienia potencjału 

gospodarczego, rozwoju usług sfery społecznej oraz poprawy warunków infrastrukturalnych 

rozwoju społecznego i gospodarczego całego obszaru nią objętego. 

Kompleksowy program rozwoju edukacji w szkołach podstawowych i gimnazjalnych na 

obszarze powiatu drawskiego realizowany wspólnie z następującymi gminami: Złocieniec – 

Lider Projektu i partnerami: Gmina Czaplinek, Gmina Drawsko Pomorskie, Gmina Kalisz 

Pomorski, Gmina Ostrowice i Gmina Wierzchowo. 

Kompleksowy program rozwoju edukacji przedszkolnej na obszarze powiatu drawskiego, 

realizowany wspólnie z następującymi gminami: Kalisz Pomorski – Lider Projektu i 

partnerami: Gmina. Ostrowice, Gmina Wierzchowo i Gmina Złocieniec.) 

 

Biorąc pod uwagę Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Wierzchowo 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2016r. oraz o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej, opinie poszczególnych Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo oraz zarządzenie Wójta w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Wierzchowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury, uwzględniającą stan 

należności i zobowiązań, w tym wymagalnych za I półrocze 2016 roku Rada Gminy 

Wierzchowo stwierdziła, że budżet Gminy Wierzchowo w I półroczu 2016 roku był 

realizowany prawidłowo. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 8 

porządku i  przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Informacja na temat zaawansowania realizacji inwestycji i remontów zaplanowanych do 

wykonania w 2016 roku na terenie Gminy Wierzchowo stanowi załącznik nr 10 do nin. 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dyskusji zamknął punkt 9 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Skarbnik Gminy Marta Chłopek przedstawiła informację na temat wykonanych wydatków i 

stanu zaawansowania prac w ramach Funduszu Sołeckiego na 2016 rok – informacja pisemna 

stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 



Radny Ryszard Borowicz wyraził zaniepokojenie w związku z niezgłoszeniem się 

wykonawców na skierowane zapytania cenowe, dotyczące wykonania wraz z montażem 

drewnianych altan, stołów i ławek. Radny stwierdził, że istnieje zagrożenie niewykonania 

tego zadania do końca roku. 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński odpowiedział, że już ponowiono zapytania cenowe i jest 

zainteresowanie wykonawcy. 

 

Sołtys sołectwa Wielboki zapytał, czy będzie wykonane ocieplenie sali w Wielbokach. 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński odpowiedział, że zostały zakupione niezbędne materiały 

do ocieplenia i elewacji sali wiejskiej. Jeśli w tym roku nie zdążymy z wykonaniem 

ocieplenia sali, to będzie wykonane w roku przyszłym sposobem gospodarczym przez 

pracownika Urzędu Gminy. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 10 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: godz. 11
45

 – 12
00

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 11. 

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXIV/131/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

2016 rok – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu, 

 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXIV/132/2016 w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-

księgowej, administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 13 do 

nin. protokołu, 

 

3) Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Komisja 

Rolnictwa Rady Gminy Wierzchowo zgłosiła dwie poprawki do projektu uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok - druk nr 

134, następnie kolejno poddał je pod głosowanie: 

 

a) obniżenie stawki podatku od nieruchomości w paragrafie 1 pkt.1) lit.c) od gruntów 

pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego - z 0,40 zł od 1m
2
 

powierzchni na 0,35 zł od 1m
2
 powierzchni. 

Głosowanie: 

„Za” przyjęciem poprawki głosowało – 6 radnych, „przeciw” głosowało – 4 

radnych, „wstrzymało się” od głosu – 4 radnych. 

Poprawkę Rada Gminy przyjęła. 

 



b) obniżenie stawki podatku od nieruchomości w paragrafie 1 pkt.2) od budynków 

pozostałych lub ich części, lit. e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie 

odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 

publicznego - z 7,00 zł od 1m
2
 powierzchni użytkowej na 6,50 zł od 1m

2
 

powierzchni. 

Głosowanie: 

„Za” przyjęciem poprawki głosowało – 4 radnych, „przeciw” głosowało – 5 

radnych, „wstrzymało się” od głosu – 5 radnych. 

W wyniku głosowania Rada Gminy odrzuciła poprawkę. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 10 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła, 

wraz z przyjętą poprawką uchwałę Nr XXIV/133/2016 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok – która stanowi 

załącznik nr 14 do nin. protokołu, 

 

4) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXIV/134/2016 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2017 rok – która stanowi załącznik nr 15 do nin. 

protokołu, 

 

5) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXIV/135/2016 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego za udział członków Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 

Wierzchowo w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych – która 

stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu, 

 

 

6) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXIV/136/2016 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia i 

przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wierzchowo 

na lata 2015 - 2020 – która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu, 

 

7) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXIV/136/2016 w sprawie  ustalenia zasad wypłacania radnym i 

sołtysom diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych – która stanowi załącznik 

nr 18 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz  zamknął punkt 11 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 12. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych w ostatnim czasie, interpelacje. 



Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 13. 

Ad. 13 

W związku z rozpoczętymi pracami budowlanymi na terenie działki Nr 555/85  

w Wierzchowie (plac przed przedszkolem) Radna Krystyna Rybczyńska – Mróz zapytała 

Wójta, jakiej inwestycji dotyczą rozpoczęte prace? 

 

Wójt Jan Szewczyk odpowiedział, że wydał decyzję na budowę pawilonu handlowego do 

400m
2
 wraz z myjką. Ponad to, nic więcej nie wie. 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 13 

porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 

Ad. 14 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 12
20

 zamknął obrady XXIV sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

        Przewodniczący Rady 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

 

…………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji. 


